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8/17 

REFERATER OG HØRINGER I FORMANNSKAPET 07.03.2017 

 RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Referatene tas til orientering

2. Det avgis ingen høringsuttalelse

BEHANDLING: 
Det ble fremmet følgende forslag fra Gudbrand Kvaal (Sp): Administrasjonen vurderer om 

forslag til ny forskrift om refusjon mellom kommuner for helse- og omsorgstjenester vil få 

økonomiske konsekvenser for Rømskog kommune, og om det skal avgis høringsuttalelse. 

Enstemmig vedtatt. 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

1. Referatene tas til orientering

2. Administrasjonen vurderer om forslag til ny forskrift om refusjon mellom kommuner for

helse- og omsorgstjenester vil få økonomiske konsekvenser for Rømskog kommune, og om 

det skal avgis høringsuttalelse. 

  

9/17 

OPPRETTELSE AV FELLESNEMND - KOMMUNESAMMESLÅING MED 

AURSKOG-HØLAND KOMMUNE  

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Til fellesnemnd for sammenslåing med Aurskog-Høland kommune velges følgende  

medlemmer: 

1. 

2. 

3. 

Som varamedlem velges: 

1. 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Jan Birger Holth (Krf): 

Formannskapets innstilling til kommunestyret omfatter en liste over kandidater til 

Fellesnemnda med følgende personer: 

Thor Håkon Ramberg 

Gudbrand Kvaal 

Jan Birger Holth 

Turid Dahlum Nilsen 

Dag Ivar Høisveen 

Nils Nilssen 

Av disse velges først tre faste medlemmer. Deretter velges en vararepresentant av de 

gjenværende. 

For: 3 (Ap og Krf) 
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Det ble fremsatt følgende forslag fra Randi Dalheim (Sp): 

Til fellesnemnd for sammenslåing med Aurskog-Høland kommune velges følgende 

medlemmer: 

1. Thor Håkon Ramberg (Krf) 

2. Turid Dahlum Nilsen (Ap) 

3. Gudbrand Kvaal (Sp) 

 

Som varamedlem velges: 

1. Dag-Ivar Høisveen 

For: 2 (Sp) 

 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

Formannskapets innstilling til kommunestyret omfatter en liste over kandidater til 

Fellesnemnda med følgende personer: 

Thor Håkon Ramberg 

Gudbrand Kvaal 

Jan Birger Holth 

Turid Dahlum Nilsen 

Dag Ivar Høisveen 

Nils Nilssen 

 

Av disse velges først tre faste medlemmer. Deretter velges en vararepresentant av de 

gjenværende. 

 

 

10/17   

FRITAK FRA POLITISKE VERV I RØMSKOG KOMMUNE  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Bjørnar Holmedal innvilges ikke permisjon fra sine politiske verv. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Turid Dahlum Nilsen (Ap): 

Bjørnar Holmedal innvilges fritak/permisjon fra politiske verv i perioden 1.4.17-30.6.18. 

For: 2 (Turid Dahlum Nilsen Ap og Gudbrand Kvaal Sp) 

 

Rådmannens innstilling fikk 3 stemmer (Jan Birger Holth og Thor Håkon Ramberg Krf og 

Randi Dalheim Sp). 

 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

Bjørnar Holmedal innvilges ikke permisjon fra sine politiske verv. 

 

 

11/17   

HØRING AV FORSLAG OM OPPHEVING AV VANNSCOOTERFORSKRIFTEN  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 
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Rømskog kommune støtter ikke Klima- og miljødepartementets forslag om å oppheve 

vannscooterforskriften. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Turid Dahlum Nilsen (Ap): 

Høring av forslag om oppheving av vannscooterforskriften sendes til Utvalg for utvikling for 

uttalelse. For at høringsfristen skal holdes, må det innkalles til ekstraordinært møte i utvalget. 

For: 1 (Ap) Mot: 4 (Krf og Sp) 

 

Rådmannens innstilling og følgende ble vedtatt mot 1 stemme (Jan Birger Holth Krf): 

Rømskog kommune avgir følgende høringsuttalelse: 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Rømskog kommune avgir følgende høringsuttalelse: 

Rømskog kommune støtter ikke Klima- og miljødepartementets forslag om å oppheve 

vannscooterforskriften. 

 

 

12/17   

SØKNAD FRA RYGGE AIRPORT AS  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Det bevilges ikke kommunal støtte til gjenåpning av Moss Lufthavn Rygge. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende fellesforslag: 

Rømskog kommune bevilger et bidrag på kr 2 500 tilsvarende ca kr 3 pr innbygger til 

gjenåpning av Moss Lufthavn Rygge under forutsetning av at de fleste kommunene i Østfold 

bevilger tilsvarende støtte. Beløpet belastes formannskapets post for tilleggsbevilgninger….  

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Rømskog kommune bevilger et bidrag på kr 2 500 tilsvarende ca kr 3 pr innbygger til 

gjenåpning av Moss Lufthavn Rygge under forutsetning av at de fleste kommunene i Østfold 

bevilger tilsvarende støtte. Beløpet belastes formannskapets post for tilleggsbevilgninger….  

 

 

13/17  

LOKALE LØNNSFORHANDLINGER-LEDERE -KAP. 3 LØNN RÅDMANN 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 

Legges fram uten innstilling. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende fellesforslag: 

Rådmannens lønn fastsettes til kr 760 000 pr år med virkningstidspunkt fra 1.5.16. Ny 

lønnsvurdering gjøres fra 1.5.17. 

Enstemmig vedtatt. 
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FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Rådmannens lønn fastsettes til kr 760 000 pr år med virkningstidspunkt fra 1.5.16. Ny 

lønnsvurdering gjøres fra 1.5.17. 

 

 

14/17 

EVENTUELT 

Interpellasjon fra Gudbrand Kvaal (Sp): 

«I forbindelse med innføring av regelverket for eiendomsskatt gjorde vi følgende vedtak 20. 

juni: 

KOMMUNESTYRETS VEDTAK: 

1. Det innføres eiendomsskatt i Rømskog kommune fra 2017.  

2. I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 bokstav g skal følgende 

utskrivingsalternativ benyttes for skatteåret 2017: 

    Faste eiendommer i hele kommunen, unntatt på verker og bruk og annen 

næringseiendom.  

3. For utskriving av eiendomsskatt på boligeiendommer benyttes skatteetatens 

formuesgrunnlag. For fritidseiendommer og ubebygd grunneiendom gjøres verdsetting 

av eiendommene av en sakkyndig nemnd som fastsetter takstene på grunnlag av 

forslag fra «tilsette synfaringsmenn».  

4. Eiendomsskattesatsen er to promille i innføringsåret.  

5. Det benyttes ikke bunnfradrag.  

6. Utøvelse av skjønn vedrørende obligatoriske fritak for eiendomsskatt på grunnlag av 

eiendomsskattelovens § 5 tillegges sakkyndig eiendomsskattenemnd.  

7. I medhold av eiendomsskattelovens § 7a gir kommunestyret følgende eiendommer 

fritak  ……  

8. I medhold av eiendomsskattelovens § 7b gis eiendommer som er automatisk fredet 

eller vedtaksfredet etter kulturminneloven fritak …..  

9. I medhold av eiendomsskattelovens § 7c gis nyoppførte boliger fritak ………  

10. Eiendomsskatten skal betales i to terminer.  

Spørsmålet om bunnfradrag ble ikke nærmere drøftet i saksfremlegget.  Jeg har bare funnet at 

det står: «Det er mange måter å utforme eiendomsskatten på, både på valg av objekter og 

innretning for å kunne gi den en sosial profil på boliger og hytter ved å variere høyden på 

bunnfradraget.» 

Heller ikke ved budsjettvedtaket i desember ble denne problemstillingen reist.  Jeg er i ettertid 

blitt oppmerksom på at de fleste kommuner har et bunnfradrag på fra 1 mill kr og oppover.  Så 

vidt jeg forstår har f.eks. Aurskog-Høland et bunnfradrag. 

Ved innføring av en slik skatt vil det måtte bli avgrensninger og skjønn.  Når går f.eks. et 

skogshusvære over fra å være næringsbygning til å bli fritidsbolig.  Hva med andre hus som i 

tidligere tider har vært benyttet til bolig, men som i dag fremstår som uegnet. 

Mitt spørsmål er derfor om det både av fordelingspolitiske hensyn, og av praktiske årsaker 

burde vært et bunnfradrag på f.eks. kr 500.000.   Hva vil en slik bestemmelse ha for 

konsekvenser både økonomisk og arbeidsmessig?» 

 

Svar fra ordfører: 

«Pr i dag ser det ut til at eiendomsskatten vil gi kommunen en inntekt på kr 1 420 000. Det er 

budsjettert med kr 845 000. I forbindelse med innføringen av eiendomsskatt har 

administrasjonen arbeidet sammen med Aremark og Aurskog-Høland kommuner. Aremark 

har et bunnfradrag på kr 10 000. Aurskog-Høland har kr 500 000. Med det beskjedne antall 
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boliger/hytter som er i Rømskog var det ikke aktuelt å foreslå bunnfradrag fordi det også er 

utgifter forbundet med innføring av eiendomsskatten. 

Med et bunnfradrag på kr 500 000 vil det bli en eiendomsskatteinntekt på ca kr 920 000. . 

Arbeidsmessig så tar det 15 min å regne om skatten.  

Eiendomsskatt og prinsippene den skal utskrives etter skal vedtas hvert år sammen med andre 

budsjettvedtak. Vi er usikre på om prinsippene kan endres nå som skatten er skrevet ut og 

listene er lagt ut til offentlig ettersyn. Dette har vi ikke fått sjekket med juristene.  

 

Et skogshusvære går over til å klassifiseres som fritidsbolig når det oppgraderes fra svært 

enkel standard til fritidsboligstandard og/eller når det benyttes som fritidsbolig.  Definisjonen 

på et skogshusvære er at det i hovedsak skal brukes i forbindelse med skogsdrift, men kan 

benyttes en og annen gang som fritidsbolig. Det må dokumenteres at det blir benyttet til 

skogbruk. 

 

Våningshus som ikke lenger er egnet som bolig har sakkyndig nemnd taksert etter hvilken 

standard de er i som for alle andre boliger og fritidsboliger. Øvrige boliger som ikke egner seg 

som bolig har fått verditakst fra skatteetaten. I de tilfeller er skatteetaten klageinstans.» 

 

Informasjon fra ordfører: 

 Eiermøte i Østfold Energi AS 6.3.17 har vedtatt videre arbeid med eierskapsmeldingen 

Det er uklart om det blir utdelt utbytte for 2016 

 

Informasjon fra rådmannen: 

 Urevidert årsregnskap 2016 viser et regnskapsmessig mindreforbruk på 3,7 mill og 

netto driftsresultat på 7,7 % 

 På politisk dag 27.4 vil forslag til kommuneplanens arealdel bli lagt frem til 

behandling i Planutvalget. Formannskapet innkalles til felles gjennomgang av 

forslaget. 

 9.3.17 avholdes beredskapsøvelse i samarbeid med bl.a politiet 

 Lederutviklingsprogram gjennomføres i vår 

 

Spørsmål fra Jan Birger Holth (Krf): 

 Har vi fått svar på søknaden om fellingstillatelse på ulv? 

Rådmannen tar med seg forespørselen og sender svar på e-post. 
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